
Jegyzőkönyv 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2024. május 27. napján 9:30 órakor 

 

A Bizottság részéről megjelentek: 

Kracson Norbert bizottsági elnök 

Palicz István bizottsági tag 

Pasztorniczky István bizottsági tag 

Petercsák Pál bizottsági tag 

 

Az ülésről távol maradtak: 

         Schweitzer Tamás bizottsági tag 

         Deutsch Eszter bizottsági tag 

         Virág Béla bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Bartus István Főépítész/Csoportvezető 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

Kőrösi Ádám a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont igazgatója 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Kőrösi Ádám a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont igazgatója 

 

Jegyzőkönyvvezető: Czink Bianka 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy az 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság határozatképes, mivel 7 tagból 4 tag jelen van. 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek módosítási javaslata a napirendi pontokkal kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: kérte az Egyebek napirend felvételét. 
 

Tekintettel arra, hogy a napirenddel kapcsolatban további módosítási javaslat nem hangzott el, 

Kracson Norbert bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a módosított napirend elfogadását. 

 



Az ülés tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

 

S z a v a z á s : az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 4 

tagja, 4 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint. 

 

Napirendi pontok: 

 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II. 

14.) önkormányzati rendelete módosítására   

Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Tokaj Borvidék 

Fejlődéséért Nonprofit Kft. közötti együttműködési megállapodás megkötésének 

hozzájárulására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

3. Egyebek 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: javasolta, hogy Schweitzer Tamás bizottsági tag 

távollétében Palicz István bizottsági tag legyen a jegyzőkönyv-hitelesítő.  

 

Tekintettel arra, hogy egyéb javaslat nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta a jegyzőkönyv-hitelesítőjének megválasztására vonatkozó javaslatát. 

 

S z a v a z á s :  az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 4 

tagja, 4 igen szavazattal – egyhangúlag – a javaslatot elfogadta, miszerint Palicz István 

bizottsági tag kerüljön megválasztásra a jegyzőkönyv hitelesítőjének. 

 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II. 14.) 

önkormányzati rendelete módosítására   

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat és Greskóné 

Tóth Erika osztályvezető asszonyt, hogy van-e szóbeli kiegészíteni valójuk az előterjesztéssel 

kapcsolatban. 

 

Greskóné Tóth Erika osztályvezető: az államháztartásról szóló 2011. CXCV. törvény 34. § 

(4) bekezdése rendelkezik arról, hogy a képviselő-testületnek negyedévente döntenie kell az 

önkormányzat költségvetéséről. A rendelet előirányzatokat, valamint határszámokat tartalmaz 

az önkormányzat költségvetésének végrehajtásához. A jelenlegi módosítás során plusz 

forrásigény nem merült fel. Az eredetileg megismert kincstári leosztáshoz kapcsolódó 

számokkal módosult a költségvetés bevétele, amely az egészségügyi ellátásokhoz kapcsolódó 

ágazatok és egészségügyi pótlékok összege, ez havonta növeli a működési bevételeket. 

Továbbá, olyan plusz dologi kiadások merültek fel, amelyekhez plusz bevételi forrást is 

biztosítani kellett. Mindezek előirányzati számok, nem a teljesítéshez kapcsolódnak, majd 

teljesítéskor újra korrigálásra fognak kerülni.  

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-

testületének Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II. 



14.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletét a rendelet-tervezetben foglaltak 

szerint alkossa meg. 

 

S z a v a z á s :  az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 4 

tagja, 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

15/2024.(V.27.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II. 14.) önkormányzati rendelete 

módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Idegenforgalmi és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 

Képviselő-testületének Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 

3/2024. (II. 14.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletét a rendelet-tervezetben 

foglaltak szerint alkossa meg. 

2. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Tokaj Borvidék Fejlődéséért 

Nonprofit Kft. közötti együttműködési megállapodás megkötésének hozzájárulására 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt. 

 

Kérdés következett. 

 

Petercsák Pál bizottsági tag: megkérdezte, hogy az együttműködési megállapodás csak a 

Bortemplomot érinti-e, vagy mást is. 

dr. Terdik Sándor jegyző: mást is érinteni fog az együttműködés, nem csak a Bortemplomot. 

Vélemény következett. 

Kracson Norbert bizottsági elnök: véleménye szerint nagyon jó dolog ez a megállapodás, a 

Tokaj Borvidék Fejlődéséért Nonprofit Kft. fontos szerepet tölt be a Tokaj-Hegyaljai turizmus 

alakításában, így a Kft.-vel való együttműködés jó irány felé mutat. A jövőben pedig majd 

kiderül, hogy hogyan lehet ezt a partnerséget továbbfejleszteni. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi 

Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a 

Tokaj Borvidék Fejlődéséért Nonprofit Kft. közötti együttműködési megállapodás megkötéséhez 

járuljon hozzá.  

S z a v a z á s :  az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 4 

tagja, 4 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

 



Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

16/2024.(V.27.) határozata 

a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Tokaj Borvidék Fejlődéséért Nonprofit  

Kft. közötti együttműködési megállapodás megkötésének hozzájárulásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Idegenforgalmi és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és 

a Tokaj Borvidék Fejlődéséért Nonprofit Kft. közötti együttműködési megállapodás 

megkötéséhez járuljon hozzá.  

 

3. Egyebek 

dr. Terdik Sándor jegyző: az Egyebek napirendi pontban a Magas-hegyi Turisztikai és 

Sportközpont létszámbővítésének elfogadását tárgyalja meg a bizottság. 

Kőrösi Ádám igazgató: 2023-ban elindult a Szár-hegyi libegő, az éven pedig átadásra került 

az új, Canopy csúszópálya, a Várlátogató központ, valamint hamarosan megnyílik a Nemzeti 

Összetartozás Hídja is, amelyek miatt szükségessé vált 9 fővel bővíteni a Magas-hegyi 

Turisztikai és Sportközpontban dolgozók számát. 

Kérdések következtek. 

Pasztorniczky István bizottsági tag: szeretné tudni, hogy mikor lesz a Nemzeti Összetartozás 

Hídjának az átadása. 

dr. Terdik Sándor jegyző: 2024. június 4-én lesz a Nemzeti Összetartozás Hídjának az 

átadása, de ez az időpont sok platformon megjelent már. 

Palicz István bizottsági tag: fontos, hogy megfelelő tájékoztató táblák legyenek kihelyezve, 

annak érdekében, hogy a turisták tudják, milyen irányba kell elindulniuk, hol találnak 

parkolóhelyet, majd hogyan tudnak visszajutni a kiindulási helyre. Szeretné tudni, hogy 

lesznek-e ilyen tájékoztató táblák kihelyezve. 

Kőrösi Ádám igazgató: szeretnének ilyen táblákat kihelyezni, amelyeken a pontos útvonalak, 

parkolóhelyek, illetve GPS-koordináták is fel lesznek tüntetve. 

Pasztorniczky István bizottsági tag: a Tűzoltóság épülete előtt, van egy fényreklám: ,,Várjuk 

a Kalandparkban!”, szöveggel. Esetleg ki lehetne bővíteni a köszöntőt azzal, hogy milyen 

irányban tudják elérni a vendégek a Nemzeti Összetartozás Hídját. 

Kőrösi Ádám igazgató: ez valóban jó ötlet, azonban nincs nagy felülete a fényreklámnak, így 

ilyen hosszú szöveggel nem lehet kibővíteni. 

Vélemények következtek. 

Palicz István bizottsági tag: örül, hogy GPS-koordináták is fel lesznek tüntetve a tájékoztató 

táblákon. Továbbra is problémának tartja a különböző hulladékok kihelyezését egyes 

városrészek házai előtt, ezeket el kellene távolíttatni, mert rombolják a városképet. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi 



Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 

kilenc fővel történő létszámbővítését az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

S z a v a z á s :  az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 4 

tagja, 4 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

17/2024.(V.27.) határozata 

a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont létszámbővítésének elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Idegenforgalmi és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 

kilenc fővel történő létszámbővítését az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, felvetés nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök megköszönte a bizottsági tagok munkáját, és az ülést 09:50-kor bezárta. 

K.m.f. 

 

Schweitzer Tamás 

Jegyzőkönyv-hitelesítő 

távollétében: 

 

 

 

Palicz István s.k. 

bizottsági tag 

Kracson Norbert s.k. 

Bizottsági elnök 

 

 

 

 


